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Zápis z jednání komise mládeže  

Místo: on-line 07.01.2025  

Účastníci jednání:    
- Hana Valentová, Martin Linert, Jaroslav Glogar, Martin Merker – omluven, Jan Šplíchal, Martin Protiva. 
 
Průběh jednání:   
========================================================================================= 
1. Žádosti pořadatelů BTM na první polovinu sezony 2025-26 

Komise se seznámila s podanými žádostmi o pořádání BTM. Komise odsouhlasila následující pořadatele pro podzim 
2025: 
13. - 14.09.2025:  U15, U17           Slavoj      U19, U13 Elliza Praha 

11.  - 12.10.2025:  U15, U17           Havířov U19, U13 Ostrava 

22. – 23.11.2025:  U15, U17           Jablonec U19, U13 Liberec 

Dále došla žádost od TJ Neratovice.  
Komise ještě prověří možnost výměny termínů pořadatelů v říjnu, listopadu 2025 z důvodu klimatických podmínek. 
Na pořádání turnaje BTM pro kategorii U11 došla pouze jedna přihláška od DDM Prostějov pro termíny 22.11. nebo 
29.11.2025. 
Komise odsouhlasila pořadatelství DDM Prostějov v termínu 29.11.2025. 
Komise osloví další potenciální pořadatele. 
 
Úkol:  
Předsedkyně zašle zpětnou vazbu žadatelům o pořadatelství a prověří možnost výměny pořadatelů. 
Komise osloví další potenciální pořadatele pro BTM U11. 
========================================================================================= 
2.  TJ Sokol Čechovice – žádost o OTM 

Komise se seznámila se žádostí, která byla doručena v termínu. Bohužel všem členům komise skončila ve spamu. 
Komise doporučuje všem žadatelům o jakoukoliv podporu (jako předcházení podobným problémům), aby požádali ve 
svém emailu o potvrzení doručení.  
Komise ji posoudila s ostatními žádostmi. Komise nedoporučuje její zařazení do OTM. 
 
Úkol:  
Předsedkyně zašle zpětnou vazbu.  
========================================================================================= 
3.  Divoká karta 

Komise obdržela žádost o divokou kartu hráče do U15 turnaje A Tobiáše Fabiána z TTC Frýdek-Místek.  
Komise odsouhlasila divokou kartu. 
 
Úkol:  
Předsedkyně bude informovat rozhodčí. 
========================================================================================= 
4.  Turnaj olympijských nadějí 

Linert informoval, že pro kategorii U13 je v jednání uspořádání Turnaje olympijských nadějí pro země V4. Na jednání 
Olympijských výborů zemí V4 jsme byli pověřeni pořádáním turnaje. Ze strany Polska a Slovenska byla již potvrzena 
zájem o účast. Jedná se v současné chvíli o nalezení vhodného termínu před ME pro U13. 
========================================================================================= 
Další schůzka bude svolána operativně. 

Zapsal: Jaroslav Glogar 


